
 

Zpráva výboru TJ Sokol Sedliště na Valnou hromadu  3.2.08 

 
Váţení sportovní přátelé, 

 Dovolte mi abych Vás jménem výboru TJ přivítal na dnešní val- 

né hromadě. Program, který byl napsán na pozvánkách je následující: 
  1.Zpráva výboru o činnosti TJ v roce 2007 

   2.Zpráva o finančním hospodaření 

   3.Zpráva revizní komise 

   4.Plán činnosti na rok 2008 

   5.Diskuse 

   7.Občerstvení a  promítání   

Zapisovatelkou z dnešní valné hromady jmenuji Martu Horáko- 

vou.  Na dnešní valné hromadě  je přítomno ………členů. 

 Nyní Vás tedy postupně seznámím s činností naši TJ v loňském  

roce. První sportovní akcí loňského roku byl turnaj v Bowlingu, který 

se konal 6.ledna.Turnaje se zůčastnilo 32 soutěţích, mezi ţenami byla 

nejlepší Kladivová Gita, druhá byla Horáková Marta a třetí Schejbalo- 

vá Mirka, mezi muţi byl nejlepší Hurych Zdeněk,druhý skončil Sedlá- 

ček Václav a třetí Hurych Jirka.Před rokem,tehdy3.února se konala  

Valná hromada,které se zůčastnilo celkem 55členů.  

 V měsící únoru a březnu jsme 3x navštívili plavecký bazen a jed- 

nou jsme zajistili Bowling v Litomyšli.  3. března jsme jiţ potřinácté 

uspořádali na Ţabárně v Nedošíně„Společenskou zábavu“. Zábavy se 

zůčastnilo 180 lidi(vyprodáno).Pro naši TJ je také samozřejmě neza- 

nedbatelný příjem do pokladny,který zejména díky bohaté tombole či- 

nil 9 901 kč. 

 V měsící dubnu se konaly tři brigády na hřišti v Močidlech , při 

kterých  byl proveden úklid , kácení starých stromů a začali jsme budo 

vat přístřešek u boudy. Začátkem května jsme se zůčastnili tradičního 

pochodu Sloupenskými lesy.Kromě pěších turistů se zůčastnila  cyklis 

tické části velmi početná skupina cyklistů. V neděli 13. května se  us- 

kutečnil cyklistický výlet na trase Sedliště-Sloupnice-Řetová-Kozlov- 

Němčice-Sedliště, trasy měřily 40 a 46 km a výletu se zůčastnilo 25 

cyklistů. 26. května se zůčastnila naše děvčata turnaje ve vybíjené v  

Tisové za účasti sedmi druţstev. Turnaje se zúčastnila naše dvě druţ- 

stva s umístěním na druhém a šestém místě.  Pokračovali jsme v bu- 

dování přístřešku na hřišti za aktivní pomoci Sedlišťských hasičů. 

Tímto chci poděkovat Obecnímu úřadu za zaplacení veškerých mate- 

rialových nákladů na tuto stavbu. Celková částka činila 33 tis. Kč. 

V rámci dokončení přístřešku jsme uspořádali fotbalový zápas svobod 



ní : ţenatí, který skončil jasným vítězstvím svobodných. 
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  V sobotu  2. června se konalo na hřišti v Močidlech sportovní 

odpoledne pro děti a mládeţ v rámci Dětského dne. Sportovního zá- 

polení  se zůčastnilo jen  34 dětí.Hned následující víkend  jsme uspo- 

řádali  rovněţ tradiční dvoudenní cykloturistický výlet. Jiţ potřetí 

 jsme zajistili ubytování ve stanovém táboře v Budislavi. V pátek  se  

pouze 15 cyklistů přesunulo ze Sedliště do Budislavi, v sobotu  jsme 

všichni vyrazili na celodenní cyklistický výlet, tentokrát jsme zvolily 

trasu, která vedla povětšinou shodně s  právě probíhajícím cyklozávo- 

dem na horských kolech v okolí Proseče, tedy místy hodně náročným 

teréném. Trasu výletu vybral tentokrát Pavel Novák, za coţ byl něko- 

likrát důrázně pochválen.V neděli se většina účastníků opět na kolech 

vrátila zpět domu. Tentokrát jsme měli po celou dobu pěkné počasí. 

Protoţe nám pobyt v tomto táboře vyhovoval počítáme s jeho vyuţí- 

tím i pro letošní rok. Na konci června jsme uspořádali turnaj v mini- 

kopané, kterého se zůčastnilo 9 muţstev, turnaj se díky výborné 

organizaci vydařil,pro naši TJ byl úspěšný jak po sportovní stránce, 

protoţe naši borci obsadili třetí místo (v předcházejícím roce ovšem 

Turnaj vyhráli), tak po stránce ekonomické, protoţe jsme vydělali  

2 566 Kč, přestoţe účast diváků byla velmi slabá. 

  Nyní budu pokračovat zprávou o další činnosti našeho oddílu 

v minikopané.V červenci jsme se zůčastnili turnaje v Kornicích, který 

jsme vyhráli, navíc byl  nejlepším hráčem celého turnaje vyhlášen To- 

máš Vomočil. Pravidelně se zúčastňujeme I.ligy minikopané  v Lito- 

myšli. V sezoně 2006/2007 jsme bohuţel po několika letech z I.ligy 

sestoupili. V právě probíhající sezoně 2007/2008 jsme zatím v II.lize 

na druhém  místě. Na podzim jsem se opět přihlásili do krajské sou-

těţe sálové kopané ve Vysokém Mýtě. V loňské sezoně jsme se umís- 

tili na osmém  místě ze třinácti účastníků. Letos jsme prozatím na de- 

sátém místě. Třetí  místo  jsme obsadili na kombinovaném turnaji v 

minikopané a nohejbalu v Nedošíně. Chtěl bych tímto oddílu miniko- 

pané za jeho úspěchy poblahopřát a doufám, ţe vybojujete zpět postup 

do I.ligy  v Litomyšli. 

Nyní budu pokračovat opět chronologicky. V srpnu jsme se opět  

zůčastnili Mistrovství republiky v pivním triatlonu,tentokrát v Černé 

nad Orlicí.Naše účast byla tentokrát  početnější,v soutěţi jednotlivců 

bylo na startu 29 závodníků a my jsme zde měli tři zástupce. Michal 

Sedláček , přestoţe tento závod v minulých letech 3x vyhrál, obsadil 

tentokrát druhé místo. Cyklistickou a beţeckou část suveréně vyhrál, 

ale v poslední disciplině byl poraţen Michalem Procházkou z Orlov. 



Jelikoţ spěchal doLiberce vyzvednout  z porodnice manţelku s dcerou 

Bárou, pil místo piva pito, coţ mu asi tak nechutnalo.Václav Sedláček 
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obsadil 21 místo (čím dál horší) a Petr Soukup, který tradičně bere 

závod jako výlet do hospody obsadil 28 místo. V soutěţi druţstev 

jsme tentokrát měli dvě druţstva. Jedno ve sloţení Jílek Martin (kolo), 

Škeřík Pavel běh a Václav Sedláček obsadilo třetí místo .Druhé ve slo- 

ţení Balcar Milan, Vomočil Tomáš a Novák Jaromír obsadilo čtvrté 

místo. Závodu se zůčastnilo  sedm druţstev.  

V měsíci září  se naše ţeny zůčastnili turnaje ve vybíjené v Heř- 

manicích, kde dosahli zatím historického úspěchu, protoţe druţstvo ve 

sloţení Pechancová Stáňa,Sedláčková Jana, Bocková Radka, Gregoro- 

rová Marcela,Kroulíková  Yveta a Kvapilová Eva  celý turnaj vyhrálo, 

druhé naše druţstvo skončilo na sedmém místě . Ke skvělému  umístě- 

ní všem ţenám a dívkám, která jiţ několik let naši TJ úspěšně repre- 

zentují  blahopřeji. 

V sobotu 8.září se Václav a Michal Sedláčkovi zůčastnili tradič- 

ního  cyklomaratonu Král Šumavy. Celkem zde na třech trasách –155, 

200 a 240 km startovalo 1167 cyklistů.Na trase 155 km startovalo 759 

cyklistů,Václav Sedláček skončil na 466 místě v čase 7,22 hod.Michal 

dosahl největšího úspěchu ve sportovní karieře, protoţe tento u nás nej 

větší amaterský cyklomaraton vyhrál v čase 4,49 hod.Tohoto cykloma 

ratonu se před dvěma roky zúčastnil také Martin Jílek, ale ten se nyní  

věnuje jiným, poněkud náročnějším sportovním disciplinám. Mimo ji- 

né ve dnech 7. aţ 9. září absolvoval pochod z Prahy na Sněţku , s tím 

ţe start byl v pátek v sedm hodin ráno na Václavském náměstí a  na 

Sněţku došli v neděli v pět hodin odpoledne, coţ je 58 hodin hrubého 

času. Trasa měřila 170 km a čistý čas chůze byl 49 hodin, takţe pouze 

9hodin během dvou a půl dne věnovali spánku a dvěma večeřím v res 

tauraci. Na pochod  vyšli čtyři účastnící a do cíle došli dva, Martin sa- 

mozřejmě patřil do úspěšné dvojice. 

 Počátkem měsíce října jsme uspořádali dvoudenní zájezd do Kr- 

konoš  . O zájezd byl velký zájem, zúčastnilo se 48 osob. Odjezd byl 

v pátek navečer,ubytování bylo zajištěno v hotelu Krakonoš na Benec- 

ku. V sobotu jsme vyjeli autobusem na Zlaté návrší, odkud jsme šli k 

prameni Labe, dále jsme kolem Sněţných jam pokračovali na Marti- 

novu boudu a kolem Labské boudy zpět na Zlaté návrší k Vrbatově 

boudě, celkem 18 km, část účastníků, především s malými dětmi šla 

od Sněţných jam přímo na Labskou boudu a ušla tak 14 km. Bohuţel 

nám nepřálo přiliš počasí, protoţe dopoledne byla mlha a bylo vidět 

asi tak na 100 metrů,po poledni se počasí přece jen zlepšilo a my jsme 

uţ přece jen něco z našich nejznámějších hor viděli. Večer jsme strávi 



li na hotelu příjemný společenský večer, ale  protoţe na nedělní ráno 
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jsme měli od vedoucího zájezdu  nařízen časný budíček, museli jsme 

jít včas spát. V neděli uţ v osm hodin jsme museli být nasnídaní, zba- 

lení a odjeli jsme do Špindlerova mlýna, odtud lanovkou na Pláně, kde 

jsme  absolvovali 13km tůru na trase Pláně-Výrovka-SvatýPetr a zpět 

Špindlerův mlýn, tentokrát nám počasí přálo a tak nedělní pěkný den 

pokazila pouze některým účastníkům ranní jízda lanovkou.Večer jsme 

se všichni v pořádku vrátili autobusem p.Rojara zpět do Sedlišť. Mu- 

sím řící, ţe organizátor zájezdu p. Sedláček, vybral tentokrát lehčí tra- 

sy ,neţ při zájezdu do Krkonoš v roce 1998, tehdy jsme museli první 

den ujít 27 km včetně výstupu na Sněţku. 

 Listopad a prosinec byli  na sportovní akce poměrně bohatý, 3x 

jsme byli v plaveckém bazénu v České Třebové, 1x jsme si byli zahrát 

Bowling. 8. prosince se uskutečnil turnaj v hokejbale za účasti 20 hrá- 

čů,vítězem  se stalo druţstvo ve sloţení Vomočil Tomáš, Soukup Petr, 

Lašty,Vašek Jiří. Celodenní turnaj byl zakončen tradičním posezením. 

Tentýţ den se uskutečnil turnaj ve stolním tenise ţen, za účasti sedmi 

hráček, vítězem se stala Radka Bocková. Rovněţ tento turnaj byl za- 

končen posezením, které se protáhlo do pozdních večerních hodin. 

28. prosince se uskutečnil tradiční poslední pochod, za účasti 33 osob. 

Tentokrát jsme šli po trase Sedliště – Bohuňovice-Končiny-Sloupnice. 

Pochod byl zakončen v restauraci u Labutě. 29.prosince se uskutečnila 

poslední akce roku a sice turnaj ve stolním tenise muţů za účasti dese- 

ti hráčů, turnaj vyhrál Hurych Jiří před  Hurychem Zdeňkem. 

Ještě jednu číselnou informaci na závěr.V současné době máme 

zaregistrováno 144členů, z toho je 96 dospělých, 22 dorostu a 26dětí. 

Protoţe je to více jak  polovina obyvatel obce , zavazuje  to výbor a 

revizní komisi,k tomu aby pokračovali v dosavadní práci a navíc se 

snaţili naši činnost ještě rozšířit.Chtěl bych poděkovat všem členům 

výboru a revizní komise za jejich práci v minulém roce,ale také chci - 

poděkovat všem dalším členům TJ, mnohdy i nečlenům, kteří nám při 

zajišťování různých akcí pomáhali. Dále děkuji všem sponzorům, kte- 

ří nám v minulém roce pomohli věcně i finančně při Společenské zá- 

bavě, turnajích  v minikopané a hokejbale . Zvlášť chci poděkovat 

Obecnímu úřadu Sedliště  za významnou finanční podporu. 

  Přestoţe je uţ 2.února, přeji Vám do tohoto roku hodně zdraví 

a štěstí, s kaţdoročním přáním, tedy abychom se příští rok, opět ve 

zdraví sešli a děkuji Vám za pozornost. 

 

V Sedlištích 2.února 2008 



 

 

  

 

 

 

 
                                                    


